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8X internal focus division of lighting control rifle scope

Our products set of the telescope, distance measurement,handwheel automatic
locking,Wind correction,ballistic correction, Red and green light free to switch, Light
intensity automatically adjust,Reticle optical fiber lighting and other functions in one.
With the rapid capture of target, Aiming at high precision,long-term use of five non
(no mold, no fog, no dust, no corrosion, no corrosion) to meet the requirements of
optical system for high zoom ratio.And,Scope can meet the strong and weak light
normalization function.

Main Specifications: Magnification 5-40,Objective Diameterф56+0.1(mm),
Ocular Lens Diameterф34+0.1(mm),Field of View3.5°,Resolution5″，

Focus Type:Side focus,Type of Reticle:Mil-Dot,Movement,Windage>30’
Movement,Elevation>30’.

Competitive advantage with similar products (services):
Only two companies in the world have developed the 8x zoom ration products.
Mlandoptics of china and SWAROVSKI of Austria.SWAROVSKI only comes with the
1-8 magnification products.However,We are the unique company,It is able to
independent research and development, Self-production assembly and mass market
the 5-40 magnification products in the world.

Mland optics has achieved the absolutely leading position in domestic. A few of
technologies are world leading and have achieved some international awards.

2003 years, China gold product award on gun show of European Union (UK)

2004 yearrs, Crown award of British international invention expo

2007 years, The best product award for riflescope that recommended by the
authority magazine of us shooting movement

2007 years, The best optical product award and gold medal award for NRA

2008 years, The best product award for riflescope that recommended by the
authority magazine of UK shooting movement

2009 years, Champion product award of Poland and Britain outdoor shooting target

2010years, Women's champion award of the Poland outdoor shooting target



At this moment,Mlandoptics is the unique company in china which can produce
the FFP 1-6x24 with fully multi-coated lense and 95% light transmission!

Deutsch

Unternehmen Presse Informationen

8X interne Fokusabteilung der Beleuchtungsteuerung Gewehrbereich

Unser Produkt-Set des Teleskops, Entfernungsmessung, Handrad automatische
Verriegelung, Windkorrektur, ballistische Korrektur, Rot und grünes Licht frei zu
schalten, Lichtintensität automatisch einstellen, Reticle Glasfaser-Beleuchtung und
andere Funktionen in einem.
Mit der schnellen Erfassung von Ziel, Aiming mit hoher Präzision, langfristige
Nutzung von fünf nicht (keine Schimmel, kein Nebel, kein Staub, keine Korrosion,
keine Korrosion), um die Anforderungen der optischen System für hohe
Zoom-Verhältnis Kann die starke und schwache Licht-Normalisierungsfunktion
erfüllen.

Hauptspezifikationen: Vergrößerung 5-40, Zieldurchmesser {f} + 0,1 (mm),
Okular Objektiv Diameterfo34 + 0,1 (mm), Gesichtsfeld3,5°, Auflösung 5 ",
Fokus-Art: Seitenfokus, Art der Absehen: Mil-Dot, Bewegung, Windage> 30 '
Bewegung, Höhe> 30 '.

Wettbewerbsvorteil mit ähnlichen Produkten (Dienstleistungen):
Nur zwei Unternehmen der Welt haben die 8x Zoom Ration Produkte entwickelt.
Mlandoptics von Porzellan und SWAROVSKI von Austria.SWAROVSKI kommt nur mit
den 1-8 Vergrößerungsprodukten. Jedoch sind wir das einzigartige Unternehmen, es
ist zu unabhängiger Forschung und Entwicklung, Selbstproduktion Versammlung und
Massenmarkt die 5-40 Vergrößerungsprodukte in die Welt.

Mland Optik hat die absolut führende Position im Inland erreicht. Einige
Technologien sind weltweit führend und haben internationale Auszeichnungen
erhalten.



2003 Jahre, China Gold-Produkt-Award auf Waffenschau der Europäischen Union
(UK)

2004 Jahre, Crown Award der britischen internationalen Erfindung expo

2007 Jahre, Die besten Produktpreis für Zielfernrohr, die von der Behörde Magazin
von uns Schießen Bewegung empfohlen

2007 Jahre, Der beste optische Produktpreis und Goldmedaille für NRA

2008 Jahre, Der beste Produktpreis für Zielfernrohr, die von der Behörde Magazin UK
Schießen Bewegung empfohlen

2009 Jahre, Champion Produktpreis von Polen und Großbritannien
Outdoor-Shooting-Ziel

2010 Jahre, Frauen-Champion-Preis des Polen Outdoor-Shooting-Ziel

In diesem Augenblick ist Mlandoptics das einzigartige Unternehmen in China, das
die FFP 1-6x24 mit voll mehrfach beschichteter Linse und 95% Lichtdurchlässigkeit
produzieren kann!


